
ZAPISNIK 

SA 6. REDOVNE SJEDNICE SKUPŠTINE 
SAMOBORSKOG SPORTSKOG SAVEZA U MANDATNOM RAZDOBLJU 2022.-2025.  

 

6. redovna sjednica Skupštine Samoborskog sportskog saveza održana je 03. travnja 2024. godine u 
18.30,00 sati u holu sportske dvorane Samobor. 

 

Nazočni predstavnici Skupštine: 

R.B. ČLANICA SKUPŠTINE PREDSTAVNIK ZAMJENSKI 

1. Atletski klub Samobor 2007. Filip Kufrin  

2. BBK Šišmiš Luka Čanak  

3. Društvo za športsku rekreaciju Samobor Ljiljana Šurbek Bošnjak  

4. Gimnastički klub Samobor Martina Bublić Sabina Vlahović 

5. HPD Japetić  Robert Cvetković  

6. Judo klub  Profectus Samobor Damir Frlić  

7. Judo klub  Samobor Andrea Čižmek Nevenka Šančić 

8. Karate klub Bregana Goran Romić  

9. Karate klub Mladost Samobor Vladimir Belak David Fabek 

10. Karate klub Samobor Darko Šimunec  

11. Konjički klub Mirnovec Franjo Koletić  

12. Košarkaški klub Samobor Mislav Maroević  

13. Nogometni klub Galgovo Damir Žitković  

14. HNK Kobre Samobor Krunoslav Vrbančić Vjeran Štublin 

15. Nogometni klub Samobor Mario Vojvoda Miroslav Čarapar 

16. Nogometni klub Rakov potok Ivan Babić  

17. Nogometni klub Zrinski Mladen Vlahović  

18. Odbojkaški klub Samobor Domagoj Krnić  

19. Orijentacijski klub Japetić Matija Razum Branka Fabek 

20. Rukometni klub Rudar Darijo Gaća  

21. Stolnoteniski klub Samobor Krunoslav Znika  

22. Parastolnoteniski klub Synergia Samobor Viktor Jozić Pavao Jozić 
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23. Streličarski klub Samobor Lana Koller Fundelić  

24. Šahovski klub Samobor Željko Fauković  

25. Sportski auto klub Samobor Antun Laušin  

26. Športski plesni klub Samobor Petra Jeričević Marija Bošković 

Belanić 

27. Športsko ribolovno društvo Samobor Dražen Martić  

28. Taekwondo klub Koryo Boris Makarun  

29. ČLANICE SAVEZA DUŽE OD 4 GOD. KCIPT Krešimir Mandić  

30. Kickboxing klub TNT Samobor Marko Šintić  

31. Paraatletski klub Samobor Gordana Kosmat  

32. Tenis klub Samobor 1890. Danijela Roščak Biljana Stopić 

Čubrilo 

33. Rukometni klub Mladost Sv. Martin Andreja Radeljak Ternjej Karolina Šklijan 

34. ŽRK Samobor Mladen Katanec  

35. Novoformirane članice Ivica Stanić – Kick klub 
Fortis Domaslovec 

 

36. Judo klub Okami Dubravko Šlatka Kristina Šlatka 

37. Nogometni klub Samoborski otok Krunoslav Husta  

38. Ustanova SOS Martin Komes  

39. Motocross klub TRP Marović Dragutin Marović Danica Marović 

40. Kickboxing klub Fortis Domaslovec Tomo Fabekovec  

 

 

Ostali nazočni: 

1. Tajnica Samoborskog sportskog saveza  Ksenija Slonje 

2. Nadzorni odbor SSS-a      Dragutin Marović, Goran Grdinić, Milan Garašić      

3. Gradonačelnica i pročelnica    Petra Škrobot, Zrinka Breglec 

4. Predstavnici sredstava javnog priopćavanja Radio Samobor, Glasnik Samobora i Svete Nedelje 

5. Predstavnici Hrvačkog kluba Okami (Kristina Šlatka) 
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D N E V N I   R E D 

1. Otvaranje skupštine i izbor radnih tijela  

a. Radnog predsjedništva 

b. Verifikacijske komisije 

c. Zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika   

2. Izvješće Verifikacijske komisije   

3. Verifikacija zapisnika s 5. redovne sjednice Skupštine Samoborskog sportskog saveza 
održane 13. prosinca 2023. godine 

4. Usvajanje Izvješća o radu i programskog izvješća SSSa za 2023. godinu 
 

5. Usvajanje Financijskih izvještaja za 2023. godinu 

6. Usvajanje Izvješća revizije za 2023. godinu  

7. Izvješće Nadzornog odbora  

8. Donošenje odluke o prihvaćanju Hrvačkog kluba Okami u pridruženo članstvo SSSa 

9. Usvajanje konačnog prijedloga raspodjele financijskih sredstava Javnih potreba u sportu 

za 2024. godinu 

10. Pitanja, prijedlozi, informacije  

Sjednicu je otvorio predsjednik Samoborskog sportskog saveza Darijo Gaća, te je pozdravio sve 
prisutne i predstavnike medija i zahvalio se na vjernom praćenju sportskih rezultata naših 
sportaša. Predsjednik govori da su svi s pozivom primili i Dnevni red za koji predlaže dopune te 
dodaje novu točku 8. Donošenje odluke o prihvaćanju Hrvačkog kluba Okami u pridruženo 
članstvo SSSa. Predsjednik daje dopunjeni dnevni red na glasanje. 

Predstavnik HNK Kobre Vjeran Štublin prigovorio je na dnevni red Skupštine i predlaže da se 
točka 9. skine s dnevnog reda jer raspodjela nije prema kriterijima. Predlaže da se sazove nova 
skupština gdje bi se prema kriterijima raspodjelila sredstva. Inzistiraju na kriterijima, a ne na 
dogovoru. 

Darko Šimunec daje na prijedlog da se izbaci točka 9. s dnevnog reda skupštine, a da se usvoje 
javne potrebe zbog rada ostalih klubova članica, a nogometni klubovi da se elektronički izjasne o 
raspodjeli sredstava unutar nogometnih klubova. 
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Luka Čanak se javlja za riječ i kaže da je bio svjedok raspodjele sredstava unutar nogometa, te 
mu je nejasno zašto se nogometni klubovi do sada nisu dogovorili, budući da su predstavnici 
nogometnih klubova rekli kako je svaka raspodjela sredstava  bila konačna i dogovorena. 

Predsjednik daje prijedlog da se glasa da li točka 9. ostaje na dnevnom redu ili se izbacuje zbog 
prijedloga HNK Kobre. S 20 glasova za, 3 protiv, 7 suzdražanih glasova konstatiramo da je 
većinom glasova točka 9. dnevnog reda ostala na dnevnom redu Skupštine. 

Nakon usvojenog dnevnog reda, predsjednik predlaže predstavnicima u Skupštini Samoborskog 
sportskog saveza izbor Radnog predsjedništva, Verifikacijske komisije,  zapisničara i ovjerovitelje 
zapisnika. 

 
Ad 1. 

U radno predsjedništvo, Verifikacijsku komisiju, za zapisničara, te dva ovjerovitelja zapisnika su 
po prijedlogu predsjednika predloženi: 
 
Radno predsjedništvo: 
Darijo Gaća 
Luka Čanak 
Darko Šimunec  
 
Verifikacijska komisija: 
Milan Garašić – predsjednik komisije 
Domagoj Krnić –  član komisije  
Goran Romić – član komisije 
 
Zapisničar: 
Ksenija Slonje 
 
Ovjerovitelji zapisnika: 
Mislav Maroević 
Mladen Vlahović 
 

Javnim glasovanjem jednoglasno je usvojena odluka o izboru Radnog predsjedništva, 
Verifikacijske komisije,  zapisničara i ovjerovitelja zapisnika. 

 
Nakon uvida u dokumentaciju svih predstavnika članova Skupštine Samoborskog sportskog 
saveza Verifikacijska komisija (Milan Garašić)  podnio je izvješće Skupštini SSSa, te konstatirao: 

• od ukupno 40 članova Samoborskog sportskog saveza, predstavnike na ovoj sjednici 
imaju 30 članova SSSa. 
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Zamjenske predstavnike za sjednicu Skupštine odredile su sljedeće članice Samoborskog 
sportskog saveza: Gimnastički klub Samobor, Nogometni klub Samobor, Orijentacijski klub 
Japetić, Judo klub Samobor, Rukometni klub Mladost Sv. Martin, Karate klub Mladost 
Samobor, HNK Kobre Samobor, Parastolnoteniski klub Synergia, TK Samobor 1890, ŠPK 
Samobor. 
 

Ad 2. 

Pod ovom točkom slijedom navedenog izvješća Verifikacijske komisije predstavnici u Skupštini 
Samoborskog sportskog saveza su javnim glasovanjem, jednoglasno usvojili sljedeće odluke: 

• Komisija konstatira da na sjednici Skupštine SSSa prisustvuje dovoljan broj članova s 
pravom glasa za donošenje pravovaljanih odluka 

• Za donošenje pravovaljanih odluka potrebna je većina glasova nazočnih predstavnika 
članova Skupštine SSSa s pravom glasa, što znači 16 glasova od ukupno nazočnih 30 
glasova  

 

Ad 3. 

 

Pod ovom točkom 28 članova je za i 2 suzdržana, te je na taj način usvojen zapisnik s 5. sjednice 
Izborne Skupštine Samoborskog sportskog saveza održane 13.12.2023. godine kojeg su svi 
članovi Skupštine primili uz poziv za ovu sjednicu. 

 

Ad 4. 

Na usvajanje Skupštini daje se Izvješće o radu i programsko izvješće SSSa za 2023., gdje je 
predsjednik napomenuo da su se dogodili neki propusti u navođenju rezultata klubova, ali je na 
prijedlog i ukazanje tih klubova greška ispravljena i da je Izvješće vrlo opsežno. 
 
Točka je jednoglasno usvojena. 
 

Ad 5. 

Predsjednik daje na prijedlog usvajanje Financijskog izvješća za 2023. koje je izradilo 
knjigovodstvo saveza. 
 
Točka 5. je jednoglasno usvojena. 
 

Ad 6.  

Predsjednik daje na prijedlog o usvajanju Izvješća revizije za 2023. 
 
Točka 6. je jednoglasno usvojena. 
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Ad 7. 

Pod ovom točkom predsjednik daje prijedlog o usvajanju Izvješće NO za 2023. 

Ova točka je jednoglasno usvojena. 

 

Ad 8. 

Predsjednik govori kako je Hrvački klub Okami predložen na zadnjoj sjednici Skupštine kao 
pridružena članica u SSSa. 

Ova točka je jednoglasno usvojena. 

Gospođa Šlatka se zahvalila na usvajanju ove točke i prihvaćanju kluba u pridruženo članstvo. 

 

Ad 9. 

Predsjednik govori o raspodjeli i konačnom prijedlogu raspodjele financijskih sredstava JP u 
sportu za 2024. Najveći problem je poskupljenje liječničkih pregleda sportaša za koje će 
nedostajati sredstva. Predsjednik je izjavio da su predstavnici SSS bili na dogovoru s 
gradonačelnicom koja se složila da je nađen kompromisan prijedlog, te da će grad adekvatno 
nagraditi naše klubove.  

DSR sport za sve, Ljiljana Šurbek Bošnjak, izražava žaljenje u ime obitelji Bošnjak što se 
memorijalni turniri izbačeni i ne sufinanciraju se više od SSS.  

Dragutin Marović naglašava i  žao mu je da je memorijal K. Purića, dugogodišnja utrka, izbačena 
iz sufinanciranja. 

Predsjednik obrazlaže da su prethodnih godina planirana sredstva koja su ostala ista i u 2023. 
godini, ali da ne propadnu sredstva od Zagrebačke županije, uputio im se prijedlog da se ta 
sredstva preraspodjele, budući da je MTC Marović odustao od sredstva koja su bila namjenjena 
za Memorijal K. Purića. Također, naglašava da se u program sportskih priredbi vraća Trofej grada 
Samobora u malom nogometu, umjesto konjičkog Kupa Samobora u preponskom jahanju koji se 
ove godine neće održati. 

Mladen Vlahović govori da nogometašima treba više novaca, ali se ne slaže s Vjeranom 
Štublinom da raspodjela nije napravljena bez dogovora između nogometnih klubova, budući da 
su se nogometaši nekoliko puta dogovarali o raspodjeli. Najveći problem koji se iskristalizirao je 
održavanje nogometnih terena. Naglašava da, kao član IO, jedan od uvjeta preraspodjele na 
sjednici IO bio je da nitko od klubova ne dobije manja sredstva nego prethodne godine.  
Detaljno je obrazložio kompromis raspodjele sredstava između nogometnih klubova.  

Vjeran Štublin samo želi da se od ove godine raspodjela vrši izričito prema kriterijima. 

Kristina Šlatka izražava žaljenje da je premalo sredstava za male klubove i da se u kriterijima 
nalaze nelogičnosti i da ih treba mijenjati, traži sudjelovanje na sjednicama IO. Ne zna kome 
treba adresirati svoje probleme u vezi kriterija unutar skupine juda. 
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Karolina Škiljan, RK Mladost Sveti Martin, govori o nedostatku mjesta za treniranje i prekasnim 
terminima treniranju za djecu, te ponovno apelirala da se bivši hangari u nekadašnjoj vojarni 
prepuste sportašima. 

Luka Čanak ponovno objašnjava prisutnima i govori o izradi kriterija o financiranju koje je vrlo 
teško izraditi i zadovoljiti sve sportove i općenito i unutar grupe sportova.  

Damir Žitković, NK Galgovo, ukazuje na problem kluba koji nema adekvatno igralište. Iako su mu 
smanjena sredstva zbog ukidanja nekih kategorija, neće odustati od kluba i djece koja treniraju u 
takvim malim klubovima. 

Predsjednik daje 9. točku na glasanje. 

Ova točka je usvojena s 28 glasova za i 2 protiv. 

 

Ad 10. 

Predsjednik daje riječ gradonačelnici i pročelnici.  

Pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti Zrinka Breglec izjavljuje da će biti na 
dispoziciji i biti poticaj, te sinergija u dogovorima klubova, saveza i grada. 

Gradonačelnica Petra Škrobot čestita na pokretanju dijaloga i rasprave zbog donošenja kriterija, 
ali grad i savez su u kontaktu. Primjetila je da je dobro da se stvari u tom smjeru pokreću i samo 
na taj način može se ići naprijed, svi u istom smjeru, odnosno u izradu strategije sporta. Nakon 
donošenja strategije, treba se ići u razvijanje segmenta po segmenta iste. Svjesna je da je 
problem infrastrukture, na kojoj će se dalje ulagati i razvijati. Ponovila je da liječnički pregledi 
neće biti upitni, te će se na toj stavci podići sredstva. Uvjerena je da će strategija sporta dati i 
smjernice za održavanje sportskim objektima, ali je potrebno vrijeme za prelazak na taj način 
rada. Memorijalni turniri bi trebali također bili podržani kriterijima.  

Predsjednik se zahvalio svima na dolasku i zaželio svima sreću i daljnje životne i sportske 
uspjehe.  

Sjednica je završila u 20.06 sati. 

Zapisnik je pohranjen u arhivi tajništva Samoborskog sportskog saveza. 

    Zapisničar:        Predsjednik: 

    Ksenija Slonje                                   Darijo Gaća 

Ovjerovitelji zapisnika: 

Mislav Maroević  _________________________________ 
 
Mladen Vlahović  _________________________________ 


